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U heeft het college op 29 juni 2019 een aantal vragen gesteld over dataveiligheid binnen de Raalter 
organisatie. In reactie daarop antwoorden wij u als volgt:  
 
1. Kan het college aangeven wat voor soort apparatuur van Huawei er binnen onze gemeente en in 

DOWR verband in gebruik is? 
In DOWR-verband maken 12 collega’s gebruik van dongels van Huawei. Dit is hardware/apparatuur, 
waarmee verbinding kan worden gemaakt met mobiel internet. 
 
2. Kan het college aangeven of er recent nog een risicoanalyse is uitgevoerd? 
Ja, de maandag na de berichtgeving in de media is er direct een risicoanalyse uitgevoerd. 
 
3. Hoe is het college omgegaan met adviezen vanuit het rijk en de AIVD? 

Wij nemen de adviezen vanuit het Rijk en de AIVD zeer serieus. Wij analyseren de toepasselijkheid 
van de adviezen, voeren een risicoanalyse uit en voeren de adviezen uit waar nodig en mogelijk. Dit is 
recent het geval geweest bij het bezoek van het Deventer college aan de Hanzedagen in Pskov 
(Rusland).  
 
4. Is het college van plan deze apparatuur te blijven gebruiken? Zo ja, waarom wel? Zo nee, op wat 

voor termijn verwacht u deze vervangen te hebben. 
Nee, wij zijn bezig deze apparatuur te vervangen door een alternatief voor de dongels. Binnen zes 
weken zal dit gerealiseerd zijn. 
 
5. Hoe gaat het college en het DOWR samenwerkingsverband om met de aanschaf van nieuwe 

apparatuur? 
Bij de aanschaf van nieuwe apparatuur wordt er een risicoanalyse gemaakt. Daarbij wordt  zorgvuldig 
gekeken naar de impact en inzetbaarheid van nieuwe apparatuur. Hierbij wordt uiteraard zorgvuldig 
beoordeeld of (rand-)apparatuur een veiligheidsrisico met zich kan brengen. 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van de gemeente Raalte, 
 
 
 
 
 
 
de secretaris de burgemeester 
Karin Cornelissen Martijn Dadema 

 


